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Statutární město Brno, Městská část Brno-Líšeň 

Kontrolní výbor Zastupitelstva MČ Brno-Líšeň 

Zápis z jednání 

 

Čas jednání:  středa 12. června 2024 v 18:00 

Místo jednání: zasedací místnost Rady, radnice, Jírova 2, Brno-Líšeň 

Přítomni:  JUDr. PhDr. Martin Příborský – předseda výboru 
Ing. Libuše Axmannová 
Monika Hrachovinová  
Matěj Chmela  
Mgr. Tereza Karafiátová  
Ing. Vlastislav Kolečkář  
Bc. Alena Pokorná  
Jozef Sedláček  
Jakub Sklenák  
Mgr. Ing. Eliška Vondráčková  
Bc. Jaroslava Vorálová 
 

Omluveni:   
 
Předseda zahájil jednání konstatováním, že je přítomno 9 z 11 členů Kontrolního výboru 
(dále jen „výbor“), a výbor je tedy usnášeníschopný. A. Pokorná a E. Vondráčková se 
dostavily v 18:10. 

1. Schválení programu 

Přítomní členové jednomyslně schválili program jednání, tak jak byl navržen v pozvánce: 

1. Schválení programu 
2. Kontrola usnesení 
3. Průběh kontrol 
4. Podněty občanů 
5. Různé 

Usnesení: „Kontrolní výbor schvaluje program jednání.“ 

Výsledek hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
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2. Kontrola usnesení 

Kontrolní tým připraví na příští jednání výboru návrh postupu pro systematické kontroly 
splněných usnesení. 

3. Průběh kontrol 

J. Vorálová informovala o průběhu kontroly možného zneužívání znaku městské části (MČ) a 
distribuovala nedokončený návrh předběžné zprávy z kontroly. Následovala diskuse členů o 
různých příkladech užívání znaku a aspektech jeho možného zneužití. Jedná se např. o 
použití znaku různými uměleckými soubory. Zde se předpokládá, že soubory pravidelně 
získávají dotace MČ, a proto mají povinnost znak používat podle pravidel finančních dotací. 
Taková povinnost se nevztahuje na subjekty požívající jiných výhod než finančních dotací, 
např. bezplatných výpůjček prostor. Zajímavou problematikou je zakomponování znaku do 
loga Galerie Lípa, která je provozována v prostorách radnice, ale není jasný vztah MČ 
k tomuto logu. Dopracovaný návrh závěrečné zprávy bude předložen na jednom z dalších 
jednání výboru.  

Členové diskutovali odpovědi paní tajemnice na dotazy výboru ke Kontrole právních jednání 
MČ v soudních sporech.  T. Karafiátová připravila soubor doplňujících dotazů a žádostí o 
dokumenty. Členové výboru se shodli, že dotazy budou adresovány vedení ÚMČ 
prostřednictvím předsedy výboru. 

4. Podněty občanů 

Kontrolní výbor v mezidobí neobdržel žádné podněty občanů. 

5. Různé 

M. Chmela otevřel téma obtěžování občanů pravděpodobně nesvéprávnou osobou 
pohybující se v okolí Trnkovy ulice. M. Příborský informoval, že na jednom z posledních 
zastupitelstev informoval o podobném jednání bezdomovců v okolí nám. Karla IV. a navrhl 
předat věc Komisi bezpečnosti a jejím prostřednictvím Městské policii. Záležitost opět 
přednese na zastupitelstvu. J. Vorálová navrhla předat věc sociálnímu odboru úřadu. Věc by 
mohla řešit také záchranná služba.  

E. Vondráčková informovala o neformální stížnosti občana na to, že mu Úřad MČ 
neodpověděl na písemný podnět. T. Karafiátová informovala, že výbor v minulém volebním 
období prováděl kontrolu nakládání s podněty občanů a odpovídání na ně. Členové se shodli, 
že zatím nebudou zahajovat kontroly v těchto věcech. 

Předseda ukončil jednání v 19:00. Příští jednání je naplánováno na středu 11. 9. v 18h. 

Zapsal JUDr. PhDr. Martin Příborský 

Předseda Kontrolního výboru 


